
Referat af bestyrelsemøde i Toftevang vejlag;  04 april 2022. 

 

Tilstede: Finn Hansson, Frode Albrechtsen, Peer Christensen, Steffen Mosegaard Christiansenm , 

Jane Holst,  Bo Amdi Jensen. 

Fraværende: Kasper Munch  

 

 

1. Opfølgning siden sidste bestyrelsesmøde 

Udsendelse af besked til alle er uddelt som papir: 

-   om at undgå, at håndværkere hælder affaldsvand i regnbede og overløbskloakrør. 

-   hensynsfuld parkering, så andre kan komme ind i deres indkørsel. 

-   Ærtebjergvej: NCC kontakter skraldemændene for at finde den bedste løsning omkring placering 

af skraldespande. 

-   Ærtebjergvej: under byggeperioden vil der være færre parkeringspladser, det grønne areal vil 

blive brugt som midlertidigt parkering, afventer om det er nødvendigt at lægge jernplader ud 

2. Formandens beretning 

Konstituering efter overstået GF: 

Valg af næstformand = Steffen og sekretær = Bo. 

 

Vi skal have nogle nye tilbud fra NCC, den nye entreprenør. 

Brosten i alle indkørsler. 

Opretning af kantsten på ærtebjergvej. 

Asfaltering ærtebjergvej og øvrige veje. 

 

3. Regnskab 

Udsat til næste møde, hvor kasserer Kasper vil være til stede. 

 

4. Vedligeholdelse af veje og fortorv; Klimavej: 

Disputs med Gottlieb: de vil have betaling for bortkørsel af asfalt. 

Gottlieb mener tillige at de fjernede indkørselssten er givet til dem. Det er ikke tilfældet. Det kan 

blive nødvendigt med involvering af vores advokat på et senere tidspunkt. 

Nye entreprenør = NCC, dvs. for arbejdet på Ærtebjergvej. 

Asfalt skal for hele vejlagets vej lægges af NCC i 2022 eller måske året efter. Transportudgifter 

betinger øgede asfalt/anlægspriser m.m. Måske der er en økonomisk fordel af udsættelse af 

asfaltering til 2023. 

Således, for nuværende, ikke overblik over endelige udgift til asfaltering, vejbump m.m. 

Vi skal fremlægge et forslag til parkeringsordning, jvf. beslutning fra sidste GF. Tovholder er Claus 

Ringborg. 

Renovering, incl. anlæggelse af cykelsti, på Storgårdsvej vil medføre manglende parkeringspladser, 

hvilket vi nok kommer til at opleve i form af flere biler i vores vejlag. 

 

5. Hjemmeside 

Hjemmeside skal opdeles i offentlig åben og en lukket for vejlags medlemmer, hvor man logger ind 

med password. Måske også en mere privat del, hvor man lægger info om hus, liv m.m., som man 



måtte ønske det. Dvs. et forum, som er adskilt fra Facebook o.l., men uden en forventning om at 

bestyrelsen holder sig orienteret eller deltager i. 

6. Næste møde 

Næste møde: 31/5-22, kl 20 hos Steffen. 


